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RM.0002.8.12.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 12/2019 

z XII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 29 listopada 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 12.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XII sesji wybrano radnego: Marka Zientkiewicza. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji.  

– Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem. 

– Protokół z sesji XI Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania między sesjami.  

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski złożył informację o działaniach podejmowanych między sesjami. 

 

Ad. 8 a-o 

- Pan Jarosław Waszak omówił projekt uchwały Nr XII/59/2019 w sprawie uchwalenia „Rocznego 

programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”. Powiedział, że uchwała taka jest przyjmowana 

co roku i wymaga przed podjęciem dokonania konsultacji z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, które niniejszym się odbyły. Komunikat w sprawie konsultacji został zamieszczony 

na stronie internetowej oraz w BIP i na tablicy ogłoszeń Urzędu. Do projektu uchwały nie 

wniesiono uwag i opinii. 

- Pani Halina Wawrzyniak odczytała uchwałę Nr XII/59/2019  w sprawie uchwalenia „Rocznego 

programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
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pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała Nr XII/59/2019 została przyjęta. 

Na sesję przyszedł Radny Błażej Barczak. Od tej pory brało udział w głosowaniu 15 Radnych 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr XII/60/2019 w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski. 

Radny Arkadiusz Rybak opuścił salę obrad.  

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. Uchwała Nr XII/60/2019 została przyjęta. 

Radny Arkadiusz Rybak powrócił na salę obrad. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że w projekcie budżetu na 2020 rok założono 4 %-wy wzrost 

wszystkich podatków. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XII/61/2019 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu (Krystian Betliński). Uchwała Nr XII/61/2019 została 

przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XII/62/2019 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych  . 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 11 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/62/2019 została przyjęta. 

- Pani Halina Wawrzyniak odczytała projekt uchwały Nr XII/63/2019 w sprawie określenia 

wysokości stawek opłaty targowej. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/63/2019 została przyjęta. 

- Pani Halina Wawrzyniak odczytała projekt uchwały Nr XII/64/2019 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/64/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytała projekt uchwały Nr XII/65/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Radziejowskiemu. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że dofinansowanie to jest wynikiem zwrócenia się do samorządu 

o nie przez pełniącego obowiązki dyrektora szpitala w Radziejowie. Dofinansowanie dotyczy 

zakupu samochodu do nocnej i świątecznej opieki medycznej. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że szkoda, iż w tej kwestii przed podjęciem takiej decyzji nie 
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został poinformowany przewodniczący Komisji Zdrowia i Porządku Publicznego – Pan Marek 

Zientkiewicz, którego komisja składała wniosek do budżetu na 2020 rok dotyczący zakupu 

spirometru, który nie został uwzględniony. Poprosił, aby w przyszłości pamiętać także o potrzebach 

w zakresie zdrowia na terenie naszej gminy. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że kwestia możliwości zakupu spirometru, o który wnioskowała 

Komisja Zdrowia i Porządku Publicznego będzie wyjaśniona, bo chodzi tu o możliwość 

finansowania sprzętu dla zakładu niepublicznego. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/65/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytała projekt uchwały Nr XII/66/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Radziejowskiemu. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że można zakończyć ten odcinek i zrobić jeszcze chodnik w 

stronę miejscowości Łączki. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że oczywiście także jest za tym i zawnioskuje o 

dofinansowanie tej inwestycji do Powiatu. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/66/2019 została przyjęta. 

 

Pan Arkadiusz Włodarski ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz budżecie 

na 2019 rok zostały omówione na posiedzeniu komisji przed sesją. 

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła zmiany w budżecie. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy w budżecie zostały uwzględnione podwyżki wynagrodzeń dla 

pracowników jednostek, które jej jeszcze nie otrzymali. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że podwyżki wynagrodzeń zostały uwzględnione dla 

wszystkich jednostek, także dla zakładu komunalnego. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytała projekt uchwały Nr XII/67/2019 zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/67/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytała projekt uchwały Nr XII/68/2019 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/68/2019 została przyjęta. 
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- Pan Paweł Betliński powiedział, że w związku z niejasnościami i kontrowersjami związanymi z 

gospodarką odpadami komunalnymi wnioskuje do radnych o odrzucenie w głosowaniu czterech 

kolejnych uchwał dotyczących tego tematu. Dodał, że na ten temat powinna odbyć się odrębna 

sesja, a temat powinien być wnikliwie omówiony na dodatkowych spotkaniach komisji Rady 

Miejskiej. 

- Pani Halina Wawrzyniak odczytał projekt uchwały Nr XII/69/2019 w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 0 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/69/2019 nie została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XII/70/2019 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 0 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/70/2019 nie została przyjęta. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że społeczeństwu może się wydawać, że Rada odsunęła problem 

od siebie, ale jest zupełnie inaczej, bo chce ona zająć się tym tematem na poważnie. Jego zdaniem 

należy się przyjrzeć lepiej taborowi samochodów odbierających odpady, PSZOK-owi, który odbiega 

od norm. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że to prawda, iż PSZOK odbiega od norm i w gminach 

ościennych mają lepsze PSZOK-i. Powiedział, że już teraz współczuje ceny jaką Rada będzie 

musiała przyjąć za składowanie na nim odpadów, po jego modernizacji. Powiedział, że PSZOK 

może kosztować nawet 1,5 mln zł. Stwierdził, że gmina Piotrków Kujawski jest potęgą śmieciową i 

zbiera najwięcej śmieci, porównując do gmin ościennych. Sukcesywnie podnoszone są koszty stałe 

zbiórki i zagospodarowania odpadów takie jak: wynagrodzenia, opłata marszałkowska, która 

wzrasta o d1 stycznia ze 170 zł na 270 zł za tonę oraz środki rzeczowe. Dodatkowo nie wiadomo 

jeszcze jakie ceny będą obowiązywały za składowanie odpadów w instalacjach. Pan Burmistrz 

powiedział, że cieszy się, iż temat został podjęty, ale jego zdaniem należy wrócić do niego jak 

najszybciej. Wyjaśnił, że przy ustalaniu stawek padały różne propozycje, wśród których były np.: 

ograniczenie ilości wywozów śmieci z terenów wiejskich lub ograniczenie częstotliwości zbiórki 

szkła i plastików. Powiedział także, że od nowego roku nie będzie możliwe zbieranie śmieci w 

sposób nieselektywny, a wszystkie śmieci będą musiały być segregowane. W przypadku, gdy ktoś 

nie będzie ich segregował, wówczas zostanie na niego nałożona decyzją np. dwukrotność, czy 

czterokrotność obowiązującej opłaty za zbiórkę selektywną. Burmistrz poprosił aby Rada zbyt 
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długo nie czekała na podjęcie decyzji. Powiedział też, że zgodził się aby nowe stawki 

obowiązywały o d1 kwietnia i sam chciałby aby zbiórka kosztowała 5 zł, bo gmina na tym nie 

zarabia, a gospodarka odpadami komunalnymi musi się samofinansować. Poprosił Radnych o 

otwarte mówienie w środowiskach lokalnych o tym, że zmniejszona będzie częstotliwość odbioru 

śmieci. Dodał, że ustawa „śmieciowa” nie polepszyła nikomu życia, a samorządy są przez to źle 

odbierane przez społeczności. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że termin wejścia w życie uchwał dotyczących gospodarki 

odpadami komunalnymi 1 kwietnia 2020 r. zostanie utrzymany. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że Rada wstrzymała podjęcie zaproponowanych na obecną sesję 

czterech uchwał dotyczących gospodarki śmieciowej jedynie z szacunku dla ludzi. Dodał, ze Rada 

musi mieć konkretne cyfry i stawki poszczególnych kosztów, aby móc ustalić jak najniższą z 

możliwych cenę.   

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XII/71/2019 w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz 

określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 0 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/71/2019 nie została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XII/72/2019 w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 0 „za”, 15 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XII/72/2019 nie została przyjęta. 

W związku z niepodjęciem czterech uchwał od numeru XII/69/2019 do numeru XII/72/2019 

zmienia się numerację kolejnych uchwał. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XII/69/2019 w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych, oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. Uchwała Nr XII/69/2019 została przyjęta. 
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Ad. 9. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że nie wpłynęły do nie go interpelacje. 

 

Ad. 10 

- Pan Sławomr Kawczyński zapytał o to co się dzieje w sprawie drogi tzw. obwodnicy kopalni, 

która ma powstać? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że procedowana jest nadal decyzja środowiskowa, a gmina 

Piotrków Kujawski wnosi uwagi, które mają zabezpieczyć interesy mieszkańców. 

- Pan Andrzej Schmidt poprosił o założenie dodatkowych lamp ulicznych na ul. Spółdzielczej. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze jest robiony projekt na przebudowę, zatem wszystko 

będzie ujęte w jednym terminie, także lampy. 

- Pan Arkadiusz Rybak poprosił o zamontowanie lamp przy garażach na ul. Piastowskiej. 

Poinformował, że prosiła o to jedna z mieszkanek tego osiedla – Pani. A.P. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że nie jest to możliwe gdyż jest to teren spółdzielni 

mieszkaniowej, a gmina nie może inwestować w tereny, których nie jest właścicielem. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o sprawę znaków, o które wnioskował. 

Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że znaki te, dotyczące miejscowości Zborowiec i Łączki są w 

dniu dzisiejszym wstawiane. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że ponawia wniosek w imieniu mieszkańców ul. Kościuszki 

dotyczący możliwości dokończenia remontu drogi biegnącej obok Pana P. oraz zrobienia tam 

przyłącza. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że ten temat zostanie podjęty po zakończeniu tero roku. 

Wówczas podjęta będzie decyzja czy realizować dodatkowe inwestycje. 

- Mieszkaniec gminy obecny na sesji, Pan K.S. poinformował, że w najbliższą niedzielę – 7 grudnia 

odbędzie się mecz charytatywny w piłkę halową, na którym będą zbierane środki na leczenie i 

rehabilitację chorego dziecka jego przyjaciela, Pana P.G., na który zapraszał wszystkich. 

Poinformował, że obecnie zgłosiło się już 15 drużyn. Wyraził także nadzieję, że nie będzie to 

ostatni taki turniej. 

 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15:14:32 



 7 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


